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 میثم محجوبی - گروه ورزش 
 تيم ملى كشــتى فرنگى ايران نتوانست در روز نخست بازى هاى 
آسيايى صاحب مدال شود و در اين ميان، حذف كشتى گير نامدار 

شيرازی در همان دور دوم، بسيار عجيب و نااميدكننده بود.
مســابقات 4 وزن اول رقابت های كشــتى فرنگى نوزدهمين دوره 
بازی های آســيايى هانگژو، چهارشــنبه برگزار شــد كه در پايان 

نمايندگان كشــورمان بــه 2 مدال نقره و يک مدال برنز دســت 
يافتند.

در پايان مســابقات چهار وزن نخســت،  امين كاويانى نژاد و ناصر 
عليزاده در اوزان 77 و 87 كيلوگرم به مدال نقره و دانيال سهرابى 

در وزن 67 كيلوگرم به مدال برنز دست يافتند.
نتايج نمايندگان كشورمان به شرح زير است:

در وزن 60 كيلوگرم ميثم دلخانى در دور نخســت با نتيجه 7 بر 
1 ســوپارمانتور جيانيندر از هند را شکســت داد؛ وی در دور بعد 
با نتيجه 4 بر 2 مغلوب آديوس ســلطان گالى از قزاقستان شد و 
با توجه به شکســت اين كشتى گير در مرحله نيمه نهايى، دلخانى 

حذف شد.
در وزن 67 كيلوگــرم دانيال ســهرابى در دور اول با نتيجه 5 بر 
2يونگ جين رو از كره شــمالى را مغلوب كرد؛ وی در دور بعد با 
نتيجه 9 بر صفر هانســو ريو از كره را از پيش رو برداشت و راهى 
مرحله نيمه نهايى شــد. او در اين مرحله در حالى كه 7 امتياز از 
حريف خود پيش بود با نتيجه 9 بر 4 و ضربه فنى مغلوب ميرجان 

شرماخانبت از قزاقستان شد و به ديدار رده بندی رفت. 
در وزن 77 كيلوگــرم امين كاويانى نژاد در در اول با نتيجه 9 بر 
3 كيــم هيون وو از كره جنوبى را مغلوب كــرد؛ وی در دور بعد 
با نتيجه 5 بر 3 دلشــاد اومون گلديف از ازبکســتان را از پيش رو 
برداشــت و راهى مرحله نيمه نهايى شد. او در اين مرحله با نتيجه 
1 بر 1 از ســد ريو ليو از چين گذشت و به ديدار فينال راه يافت. 
كاويانــى نژاد در اين ديدار مقابل آكژول محموداف قهرمان جهان 
و نايب قهرمان المپيک از قرقيزســتان با نتيجه 1 بر 1 و با اخطار 

دوم  مغلوب شد و به مدال نقره دست يافت.
در وزن 87 كيلوگــرم ناصر عليــزاده در دور اول با نتيجه 7 بر 1 
آتابک عزيزبکوف از قرقيزســتان را مغلوب كرد؛ وی در درو بعد با 
نتيجه 7 بر 1 عظيم آناممدوف از تركمنســتان را شکســت داد و 
به مرحله نيمه نهايــى راه يافت. او در اين مرحله با نتيجه 5 بر 1 

سونيل كومار از هند را مغلوب كرد و به ديدار فينال راه يافت. 
عليــزاده در اين ديــدار با نتيجــه 4 بر 7 مغلوب جالگاســبای 

برديموراتوف از ازبکستان شد و به مدال نقره رسيد.

سرمربى اسبق تيم ملى فوتسال كه در حال حاضر يکى از 
گران ترين مربيان فوتســال دنيا به شمار مى رود از دوران 
حضــورش در تيم  ملى ايــران و همکاری با تيم های ملى 
عراق و كويت مى گويد. ناظم الشريعه: سومى ما در جهان 

اتفاقى نبود.
به گزارش ورزش ســه، محمد ناظم الشــريعه، سرمربى 
اســبق تيم ملى فوتســال ايران كه ســومى جهان تحت 
رهبری او به ارمغان آمد و بزرگترين افتخار ملى فوتســال 
را با شــاگردانش رقم زد؛ در حال حاضر هدايت تيم  ملى 
فوتسال كويت را بر عهده دارد و در آستانه شروع مسابقات 
مقدماتى جام  ملت های آســيا، گفت وگويى را با خبرنگار 

ورزش سه داشته است.
مربى مشهور فوتســال جهان كه اصالتى شيرازی دارد و 
جزو گران ترين مربيان فوتســال جهان محسوب مى شود، 
از دوران حضورش در تيم  های ملى ايران و عراق مى گويد. 
ناظم الشــريعه در ادامه به ســومى  جهــان، عملکرد تيم  
ملى فوتســال در تورنمنت برزيل و به وزير جديد ورزش 
پرداخته اســت و همچنين نيش و كنايه ای به بسياری از 
افرادی زده اســت كه در دوران حضــور وی در تيم  ملى، 

مصاحبه هايى را انجام مى دادند.
*در فوتسال عراق رنسانس رقم زدیم

بــا تيم  ملى عــراق نزديک به دو الى ســه مــاه مذاكره 
مى كرديم؛ چون مى خواســتيم در جايى كه قرار اســت 
برويم، اثرگذار باشــيم؛ زيرا بحث ما توسعه فوتسال بود و 
همه بنده را مى شناســند كه اولويت من برای حضور در 
عراق بحث مالى نبوده است و من با كادرم هميشه سعى 
كرديم هدفمان پيشرفت فوتسال در قاره آسيا باشد. تمام 
تلاشمان را كرديم كه از برند فوتسال ايران در آسيا دفاع 
كنيم و آبرو و شــخصيت فوتسال ايران را حفظ كنيم. در 
عراق شرط و شروط گذاشتيم كه بايد در خيلى از زمينه ها 
پيشرفت كنند؛ ابتدا سخت افزار را گسترش دهند، چون 
استعدادهای خوبى در تمامى رده های سنى دارند. پولش 
را داشــتند، خيلى زود سِير صعودی طى شد و نسبت به 

قبل خيلى خيلى بهتر شديم.
*شکوفایی فوتبال عراق آشکار بود

او ادامه مى دهد: پس از يک ســال، شــکوفايى فوتســال 
عراق آشکار بود، اما زيرساخت ها كمى ايراد داشت و بايد 
تغييرات گســترده ای رخ مى داد كه بر سر همين مسائل 
نتوانســتيم همکاری را ادامه دهيم. همه مى دانند كه من 
چه كار بزرگــى را در عراق انجام دادم و كافى اســت به 
قبل از مــن نگاهى بيندازند؛ يک تيم جوان را برايشــان 
درست كرديم. بازيکن 42 ســاله داشتند، ولى وقتى من 
از عراق جدا شــدم چند بازيکن زير 20 ســال داشتيم. 
همين حالا هم مســئولان آنها با من در تماس هســتند 
و قدردانــى مى كنند؛ آنها معتقدند كه ديدگاه ما بوده كه 

باعث پيشرفت عراق در رشته فوتسال شده است.
*اولویت اصلی من حفظ شخصیت است

درآمد من اصلًا از ورزش نيست؛ حالا هر چقدر هم كه پول 
داشته باشد، من بيزينس خودم را دارم. دورانى كه در تيم  
ملى بودم خيلى ها سخنرانى مى كردند كه ناظم الشعريه و 
كادرش كمترين قرارداد را دارند در صورتى كه قرارداد من 
از خيلى ها بيشتر بود، ولى دنبال اين چيزها نبودم. اولويت 
من شخصيت حرفه ای تيم ملى بود، در دوران حضورم در 
تيم  ملى هيچ كس از بازيکنان جرأت نمى كرد در خصوص 
تيــم  ملى و برنامه های ما حرفى بزند كه شــخصيت تيم  
ملى را زير سؤال ببرد و بخواهند كادر را زير سؤال ببرند.

*می خواهم فوتسال کویت را از نو بسازم 
پس از عراق ســه پيشنهاد را داشتيم كه تصميم گرفتيم 
كويت را انتخاب كنيم؛ كويتى ها چند سال محروم بودند 
و پــس از آن به مربيان برزيلــى روی آوردند، اما انگار به 
هدفى كه داشتند، نرسيدند. متأسفانه مشکل بزرگ كويت 
اين اســت كه اســتعدادهای زيادی نداريم؛ آنها بهترين 
زيرســاخت ها را دارند، اما اســتعدادهای زيادی نداريم. 
امکانات خوبى دارند با اينکه در سطح جهانى نيستند، اما 
نسبت به كشورهای همسايه شرايط بهتری دارند، چون از 
لحاظ مالــى وضعيت خوبى دارند و اين امکان وجود دارد 
كه وضعيت آنها خيلى بهتر از حال  و روز فعلى شان شود. 
تقريباً نزديک به دو ماه در تماس بوديم و چند ســفر به 
كويت و امارات داشتم و جلسه ای را با آنها برگزار كرديم؛ 
حقيقتاً تمامى درخواســت های خودمــان را به آنها ارائه 
داديم و خواســتيم تمامى بازيکنان تغيير كنند و شــکل 
جديدی به فوتســال اين كشور بدهيم. تيمى كه در جام  
ملت ها شــركت كرده بود از لحاظ ميانگين ســنى بسيار 
بــالا بود و بايد آن را كاهش مى داديم تا در آينده شــاهد 
نشانه های پيشرفت باشيم، زيرا فوتسال نياز به جنگندگى 
دارد و آنها نسبت به اين داستان خالى بودند. بايد نيروی 

جوان به تيم  ملى تزريق مى كرديم.
* دو تیم ملی در کویت درست کردیم

از لحاظ تاكتيکى تا حدودی خوب بودند، اما از بدنى بسيار 
ضعيف نشان دادند؛ خدا را شکر پس از حضور ما پيشرفت 
كردند و در مســابقات عرب كاپ به عنــوان نايب قهرمانى 
دست يافتيم كه برای اولين بار در تاريخ فوتسال  آنها رقم 
خورد. آنها دريافتند كه برای شــخصيت فقط پول كافى 
نيســت و بايد بيش از اين تلاش كنند. تيم زير 23 سال 
را تشــکيل داديم كه دو تيم ملى داشته باشيم و تيم  ملى 
ب را قرار اســت پس از جام ملت ها در ليگ برتر فوتســال 
كويت شــركت دهيم. تيم ملى كويــت از لحاظ ميانگين 
سنى خيلى جوان تر شده و قطعاً اگر ادامه دار باشد، بدون 
شک كويتى ها در فوتسال مى توانند حرف های زيادی برای 

گفتن داشته باشند.

* می خواهیم در بحرین خودنمایی کنیم 
در حــال حاضر در بحرين هســتيم و بايد در مســابقات 
مقدماتى جام ملت های آسيا شركت كنيم. بايد همه تيم ها 
را به عنوان يک سد محکم نگاه كنيم و بازيکنان ما بايد ياد 
بگيرند كه هيچ تيمى را دست كم نگيرند. ما مى خواهيم 
راهى جام  ملت های آسيا شويم و شخصيتمان را تعريف و 

در بحرين خودنمايى كنيم.
* با تیم ملی فوتسال ایران به سطح جهانی رسیدیم

قبلًا يک هدف و نقشــه ای را برای خودمان تعريف كرديم 
كه ابتدا نقاط ضعف را پوشش دهيم؛ يکى از آنها فيتنس 
بود كه بازی های دوستانه را با تيم های اروپای شرقى انجام 
داديــم و جنگندگى تيم  ملى را بالا برديم و از هيچ تيمى 
هراسى نداشتيم. سعى كرديم تاكتيک روز را انجام دهيم 
و نســبت به آن بسيار برنامه ريزی نموديم و پيشرفت هم 
كرديم؛ همه هم متوجه شــدند و نتايــج  ما بيانگر ادعای 
ما خواهد بود. الآن فوتســال دنيا با توجه به مسائل مالى 

پيشرفت كرده است.
*بسیاری از کشورها به فوتسال روی آورده اند

به آسيا نگاه كنيد متوجه مى شويد كه همه تيم ها مربيان 
خارجى طراز اول را آورده اند و در حال پيشــرفت هستند. 
خيلى از كشــورها در فوتبال نمى توانند موفق باشند، اما 
در فوتســال چون امکانات محدودتری مى خواهد، مسير 
موفقيت راحت تر اســت و همين مســئله باعث شده كه 

كشورهايى همانند اندونزی و ... به فوتسال روی بياورند.
*مراکش از قطب های آینده فوتسال خواهد بود

در جهان دو ســبک داريم؛ سبک هايى با تکنيک غنى و 
سبکى با تاكتيک غنى. در آمريکای جنوبى تکنيک غنى 
دنبال مى شــود و ابتدا ايران با اين ســبک جلو مى رفت، 
اما ما ســعى كرديم مانند اروپايى ها باشيم و دو سبک را 
در دســتور كار قرار بدهيم. خيلى از كشــورهای اروپايى 
پيشــرفت كردند و از لحاظ تاكتيکى بهترين شــدند، اما 
تکنيکى ضعــف دارند. در حال حاضــر مراكش از آفريقا 
پديده فوتســال شده و در آينده از قطب های فوتسال دنيا 
خواهند شد؛ با توجه به بازی هايى كه كردند، كاملًا سرعت 

و پيشرفت  آنها مشهود بوده است.
*اشتباهات دیگران را تکرار نمی کنم 

در ارتباط با تيم  ملى معمولًا صحبت نمى كنم و بســياری 
از خبرنگاران از بنده ســؤال مى كنند. كار بسيار اشتباهى 
كه خيلى از دوســتان در دوران من داشتند را من انجام 
نمى دهم؛ خيلى ها آن  روزها آرزو داشــتند كه جايگاه من 
را داشته باشند و همه كارشناســى مى كردند؛ البته بايد 
به بزرگان احترام بگذارم، اما خيلى ها در بدترين شــرايط 

به ما ضربه زدند. 
بايد ســؤالات فنى در خصوص تيم  ملى را ســرمربى اش 
پاسخ گو باشد و ساير مسائل را فدراسيون و كميته فوتسال 

جواب دهند. 
تيم ملــى بايد جوان گرايى كند و نتايجــى كه در برزيل 
گرفتند، خوب بود اما بايد نقشه و راهبرد داشته باشند كه 

نمى خواهم در اين باره ريز شوم.
او ادامه مى دهــد: بايد بگويم كه همه چيــز جوان گرايى 
نيســت؛ جوان گرايى اصول و آداب خــودش را دارد و اگر 
بى برنامه جلو برود، قطعاً ضرر مى كنند. اما خدا را شــکر 
تمامــى تيم های ليگ جوان گرايى كردنــد و به تيم  ملى 
كمک مى كنند. در زمان بنده خبری از جوان گرايى تيم ها 
نبــود و چهار تيم  اول از لحاظ ميانگين ســنى بالا بودند 
و بازيکنان مســن داشــتند، اما حالا خيلى بهتر شده اند. 
در مجمــوع به نظرم بايد بايد بگذاريــم مربيان تيم  ملى 
كارشــان را كنند و كميته فوتسال نظارت كند. متأسفانه 
در زمان ما در جام جهانى بوديم و هر كســى هر چيزی 
دلش مى خواســت عليه ما مى گفت و روحيه بازيکنان را 

تضعيف مى كرد. 
اميــدوارم اين اتفاقات ديگر برای تيم ملى هرگز رخ ندهد؛ 
در هر صورت ليگ  برتر ايران خيلى خيلى بهتر شده است.

*وزیر جدید می تواند به ورزش کمک بزرگی کند 
دوســت دارم در خصــوص وزيــر ورزش صحبت كنم؛ 
پيش ترهــا مُد بود كه مى گفتند طرف عکس با شــورت 
ورزشــى ندارد، اما در دنيا مديران هســتند كه ورزش را 
دگرگون مى كنند، به شــرطى كه مشــاورين مناســبى 
داشــته باشند. آقای هاشــمى با توجه به فعاليتى كه در 
آموزش وپرورش داشــت و سال ها در بحث ورزش فعاليت 
كرد، حضــورش به عنوان وزيــر ورزش قطعاً اتفاق خوبى 
اســت و مى تواند كمک شــايانى به ورزش كشــور كند. 
اميدوارم با كمک وی اين كِشــتى به گل نشســته ورزش 

باری ديگر به دريای موفقيت بازگردد.
*حیف است با این همه استعداد عقب باشیم

حيف هست كه با اين همه استعداد نسبت به ساير كشورها 
عقب باشــيم؛ بايد زيرساخت ها را درست كنيم و اين يک 

امر حياتى است.
بسياری از جوانان دارند سوخت مى شوند؛ ايران پتانسيل 
بسياری بالايى در ورزش دارد و اميدوارم جوانان ما حيف 
نشوند، زيرا من در كشورهايى كه بوده ام، هيچ كجا استعداد 

جوانان ما را نداشته اند.
*سومی جهان ما اتفاق نبود 

سومى جهان اگر برنامه ريزی درســتى انجام شود، قطعاً 
تکرار مى شــود؛ چه بسا كه تيم  ملى مى تواند به قهرمانى 
و نايب قهرمانى فکر كند؛ ســومى جهان مــا اتفاق نبود. 
همــه مى دانند كه تيم ملى ايران در رنکينگ به ســومى 
جهان رســيد و حتى در همين دوره قبلى اگر مشکلاتى 
پيش نمى آمد به راحتى به فينال مى رسيديم، اما در كل 

اميدوارم تيم  ملى ايران به بهترين ها برسد.

حذف ناباورانه قهرمان فارسی جهان از بازی های آسیاییحذف ناباورانه قهرمان فارسی جهان از بازی های آسیایی

دلخانیدلخانی
امیدها را ناامید کردامیدها را ناامید کرد

اشتباهات دیگران را تکرار نمی کنم؛

ناظم الشریعه: سومی ما در جهان اتفاقی نبودناظم الشریعه: سومی ما در جهان اتفاقی نبود

پرسپولیسی ها در پرونده 
لوکادیا برنده شدند 

يورگن لوكاديا مهاجم سابق باشگاه پرسپوليس، در پرونده شکايت 
سرخ ها از او محکوم شد. به گزارش فوتبال 360، يورگن لوكاديا، 
مهاجم شناخته شــده هلنــدی، فصل گذشــته در ابتدای فصل 
عملکرد قابل قبولى در پرسپوليس داشت، اما ناگهان ايران را ترک 
كرده و قرارداد خود را با اين باشگاه فسخ كرد. باشگاه پرسپوليس 
در همان روزها در واكنش به ترک ايران توسط لوكاديا اعلام كرده 
بــود: »يورگن لوكاديا در حالى در تمرينات اين تيم حضور ندارد 
كه باشگاه تعهدات مالى خود نسبت به اين بازيکن را تمام و كمال 

انجام داده و از اين ناحيه مشکلى وجود ندارد«.
پرسپوليسى ها بعد از جدايى ناگهانى لوكاديا، تصميم گرفتند از او 
شکايت كنند تا بتواند باعث محروميت اين مهاجم زهردار شوند. 
سايت باشگاه پرسپوليس بعد از چند ماهى كه از جدايى لوكاديا 
و پيوستن او به تيمى در چين مى گذرد، اكنون خبر داده كه اين 
مهاجم هلندی در پرونده شــکايت اين باشگاه از او محروم شده 
است. در خبری كه سايت باشگاه پرسپوليس منتشر كرده، آمده 
است: »با تلاش های باشــگاه پرسپوليس و دفاعيات مطرح شده، 
سرانجام كميته حل اختلاف فيفا رأی پرونده شکايت پرسپوليس 
از يورگن لوكاديا را صادر كرد؛ بر اين اساس پرسپوليس برنده اين 
پرونده شــد و بازيکن هلندی و باشگاه چينى به  صورت تضامنى 

محکوم به پرداخت غرامت به باشگاه پرسپوليس شدند.
در بند يک حکم آمده است كه بخشى از شکايت باشگاه به عنوان 
خواهان پذيرفته شــده اســت. در بند دو تصريح شده است كه 
يورگن لوكاديا محکوم و ملزم به پرداخت 324 هزار و 200 دلار 
به عنوان جريمه نقض قرارداد بدون دليل موجه است كه اين مبلغ 

بايد به حساب باشگاه واريز شود.
در بند ســه نيز آمده اســت كه خوانده دو؛ يعنى باشگاه چينى 
كانگژو كه لوكاديا هم اكنون در آن توپ مى زند به  صورت تضامنى، 
نسبت به پرداخت اين مبلغ به باشگاه پرسپوليس، مسئوليت دارد.

همچنين در بند چهار عنوان شــده است كه باشگاه پرسپوليس 
نمى تواند نســبت به خوانده ها، خواســته و شکايت ديگری را در 

ارتباط با موضوع پرونده مطرح نمايد.
در بند پنج تصريح شده است؛ مطابق بند 24 از آيين نامه تعيين 
وضعيت بازيکنان فيفا مبلغ مذكور بايد ظرف 45 روز به حساب 
اعلامى از سوی باشگاه پرسپوليس، واريز شود و در غير اين صورت 

عواقب زير را برای خوانده ها در پى خواهد داشت:
1- خوانده يک)لوكاديا( به مدت شش ماه و تا زمان پرداخت مبلغ 

از فعاليت های فوتبالى محروم خواهد بود.
2- خوانده 2)باشــگاه كانگژو( كه به صورت تضامنى در پرداخت 
اين مبلغ مســئوليت دارد به مدت ســه پنجــره نقل وانتقالاتى 

پيوسته و تا زمان واريز مبلغ مذكور محروم خواهد بود.
3- در پايان اين مدت شــش ماه و ســه پنجــره نقل وانتقالاتى، 
چنانکه مبلغ به حســاب باشگاه پرســپوليس واريز نشده باشد، 
پرونده برای اخذ تصميم و تنبيهات بيشــتر به كميته انضباطى 

فدراسيون جهانى فوتبال ارجاع داده خواهد شد«.

خمس به منتقدان فدراسیون 
فوتبال پیوست!

سرمربى اســپانيايى تيم تراكتور كه در اين مدت بارها اعتراض 
خود را به صورت مخفى نسبت به برنامه ليگ برتر ابراز كرده بود، 
چهارشــنبه به صورت علنى و طولانى بخش اعظمى از كنفرانس 
مطبوعاتى خود را به اين موضوع اختصاص داد. به گزارش ورزش 
ســه، او در ابتدا گفت: مى خواهيم خودمان را با اين شرايط ليگ 
برتر وفق دهيم.؛ يک بازی انجام مى دهيم و ســپس مســابقات 
چندين هفته تعطيل مى شــود. اين نوع رقابت، درســت نيست 
و با شــرايط عجيبى روبه رو هســتيم؛ سعى مى كنيم خودمان را 
آماده نگه داريم. وی افزود: با نهايت احترام از فدراســيون فوتبال 
درخواســت دارم فکری به حال ليگ كند و بازی ها پشت سر هم 
برگزار شــوند؛ مســابقات هيچ جا در اين حد تعطيل نمى شوند.

خمس با اشــاره به تعطيلى دوباره ليــگ برتر بعد از بازی مقابل 
آلومينيوم اراک، عنوان كرد: بعد از ديدار امروز، چند جلسه تمرين 
مى كنيــم و پس از چند روز اســتراحت، دور جديد تمرينات را 
برای حفظ آمادگى آغاز خواهيم كرد. شرايط برای تمامى تيم ها 
يکســان اســت، ولى تعطيلى های مکرر به نفع تيم ها و فوتبال 
نيست. تراكتور بعد از بازی با آلومينيوم اراک نيز يک بازی خارج 
از خانه مقابل ذوب آهن خواهد داشت و اين بازی بعد از فيفادی 

برگزار مى شود.

شکایت استرالیایی روی میز 
رقیب فجر شهید سپاسی

روان تونگيک، مدافع اســتراليايى كه فصل گذشــته از وسترن 
سيتى راهى مس كرمان شــده بود، بابت عدم دريافت مطالبات 
خود شکايتى را در فيفا ثبت كرد كه اكنون موفق به دريافت حکم 
آن شده است. به گزارش ورزش سه، طبق حکم دريافتى باشگاه 
مــس كرمان بايد علاوه بر 105هــزار دلار مطالبات اين بازيکن، 
مبلغى نيز بابت غرامت به وی پرداخت كند. اين باشگاه كه اكنون 
در ليگ دسته اول حضور دارد و روزهای خوبى را از حيث كسب 
نتيجه دنبال نمى كند، 10 روز فرصت دارد نسبت به حکم صادره 
شــکايت كند؛ با اين حال با توجه به قرارداد و مستنداتى كه اين 
مدافع اســتراليايى به فيفا ارائه داده، آنها بايد هرچه زودتر مبلغ 
مدنظر را به حساب ارائه شده از سوی اين بازيکن پرداخت كنند تا 
از جرائم بعدی در امان بمانند. روان تونگيک بعد از پايان همکاری 
با مس كرمان در اين فصل بار ديگر به اســتراليا بازگشــته و در 
تيم وســترن ســيتى كار خود را دنبال مى كند. مس كرمان در 
هفته پنجم ليگ برتر، دوشــنبه هفته جاری مغلوب فجر شهيد 

سپاسى شيراز شد.

کین بهترین جانشین
 برای من بود

به گزارش ورزش ســه، هری كين با يک ســال تأخير جانشين 
روبرت لواندوفســکى در بايرن مونيخ شد. لوا در تابستان 2022 
راهى بارسا شــد و بايرن مهاجم شاخصى به جای او جذب نکرد 
و ضررش را هم ديد. در نهايت بايرنى ها تابســتان امسال هر طور 
شــده تاتنهام را برای فروش كين راضى كردند و با رقمى بالغ بر 
100 ميليون يــورو كاپيتان انگليس را خريدند. كين در 9 بازی 
رســمى برای بايرن 9 گل زده و چهار پاس گل نيز داده اســت؛ 

شروعى فوق العاده برای كين در بايرن.
لواندوفسکى در مصاحبه جديد خود از كين تمجيد كرد و گفت: 
»كين مهاجم بزرگى است و راه حل بسيار خوبى برای مشکلات 
بايرن در خط حمله بود. بايرن برای هری هزينه زيادی كرد و اين 
يک اتفاق جديد در باشگاه بود. سال اول برای كين آسان نخواهد 
بود، زيرا اين يک تغيير بزرگ است. هری عالى شروع كرده، اما به 
زمان بيشتر برای درک بهتر بايرن نياز دارد؛ اين يک چالش بزرگ 
اســت؛ او در 30 سالگى به بايرن رفت، ولى من در 25 سالگى به 
بايرن رفته بودم. او بالغ تر اســت و تجربه زيادی دارد؛ از ســوی 
ديگر، آن زمان بوندســليگا را از قبل مى شناختم، اما هری يکى 

از بهترين هاست و همين حالا هم خودش را ثابت كرده است«.

عصبانیت آنچلوتی
از پنالتی ناپولی

كارلــو آنچلوتى پس از بازی رئال مادريد در برابر ناپولى از داوری 
ابراز نارضايتى كرد. به گزارش فوتبــال 360، كارلو آنچلوتى در 
مورد جود بلينگام، گل والــورده و تصميم داوری كه در پيروزی 
دشــوار رئال مادريد در ليگ قهرمانان اروپا مقابل ناپولى بر روی 
بازی تأثير گذاشــت، صحبت كرد. لوس بلانکوس در ورزشــگاه 
ديگو آرماندو مارادونا آزمون دشواری را پشت سر گذاشتند، اما در 
نهايت ســربلند از آن بيرون آمدند؛ با اين وجود آنچلوتى در چند 

صحنه نارضايتى خود از داور را ابراز كرد. 
زمانى كه يک پنالتى به خاطر برخورد توپ به دست ناچو به نفع 
ناپولى اعلام شد، بحث و جدل به وجود آمد، زيرا به نظر مى رسيد 
توپ ابتدا به ســاق پا خورده باشد؛ در اين صحنه رئال مادريد و 

آنچلوتى معتقد بودند پنالتى نادرست است. 
آنچلوتى گفت: »بازی دشواری بود و تا آخرين لحظه جنگيديم؛ 
گلــى را دريافت كرديم كه اجتناب ناپذير بود اما بعد، شــروع به 
ايجاد موقعيت كرديم. دريافت گل تســاوی با يک پنالتى بسيار 
بحث برانگيز بود. در قانون آمده اگر توپ پس از برخوردی كه با پا 
داشته به دست بخورد پنالتى نيست؛ شما نمى توانيد دست خود 
را قطع كنيد! بنابراين به طور كلى اين پنالتى ها در ليگ قهرمانان 

اروپا اعلام نمى شوند«.
آنچلوتــى افزود: »حضــور مودريچ در زمين به مــا اين امکان را 
داد كه بيشــتر توپ را كنترل كنيم، دربــاره والورده بايد بگويم 
او هافبک فوق العاده ای اســت كه در ميان ويژگى های بسيارش، 
قدرت شــوتزنى از راه دور را نيز دارد؛ مهم نيســت در اين فصل 

چند گل به ثمر مى رساند«.
بلينگام شــروع هيجان انگيــزی در دوران حرفه ای خود در رئال 

مادريد داشته و در 9 بازی 8 گل به ثمر رسانده است.
آنچلوتى گفت: »مورد شگفت انگيز در مورد بلينگام اين است كه 
او تنها 20 ســاله ســن دارد؛ جود كيفيت زيادی دارد، اما بلوغ و 
شخصيتش در اين ســن باورنکردنى به نظر مى رسد و اين واقعاً 

عجيب جلوه مى كند«.
رئــال مادريد اكنون با 6 امتياز در صدر گروه ايســتاده، ناپولى و 
اســپورتينگ براگا با 3 امتياز در رده های بعدی قرار دارند و تيم 
يونيون برليــن با لئوناردو بونوچى، بدون هيــچ امتيازی در قعر 

جدول ديده مى شود.

عصبانیت ستاره های سابق
از وضعیت یونایتد

پل اســکولز از دفاع ضعيف منچستريونايتد پس از شکست مقابل 
گالاتاسرای در ليگ قهرمانان اروپا انتقاد مى كند. به گزارش ورزش 
سه، پل اسکولز پس از شکســت 3-2 مقابل گالاتاسرای در ليگ 
قهرمانان اروپا، مدافعان منچستريونايتد به ويژه رافائل واران را مورد 
انتقاد قرار داد. در شــب شکســت يونايتد، مدافعان اريک تن هاخ 
عملکرد دور از انتظاری داشــتند و اشــتباه آندره اونانا هم موجب 
اخراج كاسميرو شد. اسکولز به شدت نگران فرم بازی رافائل واران 
است. اســکولز  گفت: »نااميد شدم؛ فکر نمى كنم منچستريونايتد 
آن قدر بد بازی كرده باشد، اما تمام صحبت های قبل از بازی درباره 
كمبــود گلزنى در تيم بود. ما جنبه دفاعى بازی را ناديده گرفتيم؛ 
به اندازه كافى خوب نبوديم، بازيکنان گالاتاسرای همه جا بودند«.

هافبک اســبق يونايتد به طور خاص نگران فرم واران بود و عنوان 
كرد: »كمى نگران واران هســتم؛ اين طور فکــر مى كنم پاهای او 
جان ندارد و نمى تواند تناســب اندامــش را حفظ كند. من نگران 
او هستم«. ريو فرديناند هم از يونايتد انتقاد كرد كه بلافاصله پس 
از به ثمر رســاندن هر يک از گل های خود، از حريفش عقب افتاد.

مدافع سابق شياطين سرخ گفت: »شما بايد به گالاتاسرای اعتبار 
بدهيد، وقتى فرصتى پيش آمد آنها منچســتريونايتد را مجازات 
كردند. يــک دقيقه ما پتانســيل و چيزی برای مثبــت بودن را 
نشــان مى داديم؛ بعد ناگهان دســتانم را روی سرم فشار مى دادم. 
ســازمان دهى در اين تيم وجود ندارد؛ خجالت آور است. اين ليگ 
قهرمانان است، در صورتى كه خوب نباشيد مجازات مى شويد و ما 

اين را مقابل گالاتاسرای ديديم«.

پنجشنبه< 13 مهر< 1402
سال هفتم 

شماره 1939


